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1. Ettepanekute tegemine vallavalitsusele tegevustoetuste määramise osas

Komisjoni esimees informeeris, et saatis 17. detsembril 2013. a viiele tegevustoetust taotlenud 
MTÜ-le taotluse sisu täpsustamiseks küsimused ja sai kõikide poolt ka vastused. 
Vastuseid tutvustas komisjoni esimees taotluse arutelu käigus. 

Komisjoni esimees tuletas meelde, et hariduse, kultuuri ja sporditegevuse toetamiseks on eelarves 
vahendeid ette nähtud 12 600 eurot.

Eelnev kokkulepe on, et üldlaulu- ja tantsupeo transpordikulud katab Antsla Vallavalitsus Võrumaa 
Omavalitsuste Liidu kaudu.

Komisjoni esimees hakkas tutvustama esitatud taotlusi:

- Jaanus Kala taotleb 320 eurot ürituse "Jaanus Kala viievõistlus" läbiviimiseks.
Komisjoni liikmete ettepanek oli toetada ürituse läbiviimist 320 euroga.

- Antsla Tehnikaspordiklubi taotleb 300 eurot ürituse "Kobela jää" läbiviimiseks.
Komisjoni liikmete ettepanek oli toetada ürituse läbiviimist 300 euroga.

- EELK Urvaste Kogudus taotleb toetust:
- 400 eurot bussitranspordiks Antsla-Urvaste-Antsla suurematel kirikupühadel, 8 korda aastas;
- 200 eurot noortega rahvajalgpalli liigas osalemise transpordikulude katmiseks.
Komisjoni liikmete ettepanek oli toetada   kirikupühadel     bussitranspordi kulude katmist 300 euroga   
ja noortega rahvajalgpalli liigas osalemise transpordikulude katmist 200 euroga. 



- MTÜ Hauka veloklubi taotleb 500 eurot ürituste - suusasari, kolmiküritus, jooksuvõistlus, 
matkad läbiviimiseks.
Komisjoni liikmed otsustasid toetada ürituste läbiviimist 500 euroga.

- MTÜ Anzen Arendusselts taotleb toetust 170 eurot Vana-Antsla mõisa kahe visioonikonverentsi 
läbiviimiseks.
Komisjoni esimees oli esitanud järelepärimise, et millised kuludokumendid kavatsetakse 
projektijuhtimise aruandes esitada? Vastuse kohaselt on silmas peetud projektijuhi töötasu. 
Komisjoni liikmete ettepanek oli, vallavalitsusel eraldada toetus projektitaotlusteks ette nähtud 
vahenditest.

- Herman Meier taotleb toetust:
- Adrenalina Arenas treeningul osalemiseks 10 korral 250 eurot;
- EMF rahvusvahelise litsentsi eest tasumiseks 100 eurot.
Komisjoni liikmete ettepanek oli toetada Herman Meieri tegevust 350 euroga.

- MTÜ Võru Kergejõustikuklubi Lõunalõvi  palub toetada Antsla valla noorte kergejõustiklaste 
arengut 2014. aastal 900 euroga järgmiselt:
- osavõtt Eesti MV-st 150 eurot;
- spordihallide rent treeninguteks 250 eurot;
- varustuse uuendamine 100 eurot;
- ettevalmistuslaagrid 400 eurot.

Komisjoni esimees oli esitanud järelepärimise, et millised kuludokumendid kavatsetakse esitada?
Vastuse kohaselt maksab ettevalmistuslaager 800 eurot, 50% ulatuses maksaks laagrikulud MTÜ 
Lõunalõvi ja 50% ulatuses (400 eurot) Antsla Vallavalitsus. 

Toimus arutelu.
Jaanus Kala informeeris, et Tuule Müürsepp läheb järgmisel aastal noorte olümpiale ja Markus 
Salumets on esimese viie seas omavanuste klassis, st tase on kõrge.
Komisjoni liikmete ettepanek oli toetada ettevalmistuslaagri kulude katmist 400 euroga.
Käidi välja mõte, et kahe Antsla valda esindava noore dressil võiks olla Antsla valla logo.

- Boose Selts/Tantsurühm Särts taotleb rahvariiete soetamiseks 250 eurot.
Transpordi kulud 50 eurot kaetakse valla eelarvest.
Komisjoni liikmete ettepanek oli toetada tegevust 200 euroga.

- MTÜ Antsla Noorteklubi, taotleb toetust:
- Antsla valla vaba aja tegevuste infovoldikute (500 tk) trükkimiseks 274 eurot;
- kokandusklubi arendamiseks 696 eurot.

Toimus arutelu.
Leili Väisa ütles, et igal sügisel on kultuurimajas laua peal kultuurimaja huvitegevuse infovoldik.
Anu Silm ütles, et ka Antsla Gümnaasiumil oma infovoldik.
Janika Tõntsel ütles, et mõeldud on ülevallalist infovoldikut.
Leili Väisa tegi ettepaneku, et Antsla Gümnaasiumi õpilased võiksid kujundada infovoldiku.
Ülar Morel avaldas arvamust, et miks peaksid inimesed kõike ise tasuta tegema?
Anu Silm ütles, et põhimõtteliselt on see teostatav. Põhikooli kolmanda astme õpilased teevad 
loovtöid ja gümnaasiumi osas on meediakallakuga klass. Juhendaja võiks olla nt väljaspoolt valda. 
Komisjoni liige Kalev Joab avaldas arvamust, et komisjonil on õigus teha ettepanek Antsla 
Gümnaasiumile ja KSK-le, et nad teeksid ühiselt kogu valla infovoldiku. 



Komisjoni liikmed ei jõudnud ühisele arvamusele.

Koosoleku juhataja pani hääletusele ettepaneku eraldada MTÜ Antsla Noorteklubile raha 
infovoldikute trükkimiseks.
Poolt hääletas 5 komisjoni liiget, vastu 3 komisjoni liiget.
Otsustati toetada infovoldikute trükkimist 274 euroga. Komisjoni liikmete soovitus oli, et 
kujundamise osas tuleks teha koostööd Antsla Gümnaasiumi meediakallakuga klassiga. Vajadusel 
võib otsida juhendaja väljaspoolt valda.
Kokandusklubi arendamiseks raha eraldamist komisjoni liikmed ei toetanud. 

- MTÜ Vana-Antsla Noored taotleb toetust:
- lastekaitsepäeva tähistamiseks 1. juunil Vana-Antslas 100 eurot;
- rütmipillide õpipäeva läbiviimiseks Vana-Antsla järve ääres 120 eurot.
Komisjoni liikmete ettepanek oli toetada lastekaitsepäeva tähistamist 70 euroga. Toiduainete ostmist 
komisjoni liikmed ei toetanud, vaid tegid ettepaneku küsida vajalikud toiduained koguduselt EL 
toiduabi pakkidest.  
Komisjoni liikmete ettepanek oli toetada rütmipillide õpipäeva läbiviimist 120 euroga.

- Kalle Nurk taotleb 1000 eurot mälestusraamatu "100 aastat Lepistu koolimaja Võrumaal" 
trükikulude katmiseks.
Komisjoni liikmete ettepanek oli toetada mälestusraamatu trükkimist 1000 euroga. 

- MTÜ Boose Selts taotleb toetust järgmiste ürituste korraldamiseks:
- Talvine koolivaheaeg - 150 eurot
Komisjoni liikmete ettepanek oli toetada ennetuskoolituse "E-sigarettide ja suitsetamise 
kahjulikkus" läbiviimist 50 euroga.
- Valgustatud uisuväljaku rajamine ja hooldus - 50 eurot
Komisjoni liikmete ettepanek oli toetada uisuväljaku hooldamiseks vajamineva kütuse ostmist 
50 euroga.
- Sõbrapäeva ürituse- 200 eurot taotlus võeti tagasi
- Vastlapäev - 100 eurot
Komisjoni liikmete ettepanek oli toetada auhindade soetamist 50 euroga.
- Naistepäeva ürituse - 100 eurot taotlus võeti tagasi, kuna üritus on piletitega täiskasvanutele.
- Laste kevadine koolivaheaeg - 300 eurot
Komisjoni liikmete ettepanek oli toetada teemaõhtut superstaar Rasmus Rändveega 150 euroga.
- Talgud - 300 eurot
Komisjoni liikmete ettepanek oli toetada  kütuse ostmist 2014. aastal 50 euroga. 
- Lastekaitsepäev - 30 eurot
Komisjoni liikmete ettepanek oli toetada vahendite ja meenete soetamist 30 euroga.
- Jaanituli - 550 eurot
-Ümber järve jooks ja sportlikud võistlused - 160 eurot
Komisjoni liikmete ettepanek oli toetada kahe ürituse läbiviimist 660 euroga. Komisjoni liikmed ei 
toetanud lõkkematejali organiseerimist, toomist, peoplatsi niitmist 50 eurot. 
- Suvine kontsert/simman - 300 eurot läbiviimist ei toetatud, kuna tegemist on piletitega üritusega.
- Erinevad õpitoad, teemaõhtud - 320 eurot (lastele ja täiskasvanutele)
Komisjoni liikmete ettepanek oli toetada tegevuste läbiviimist 220 euroga.
- Sügisene koolivaheaeg - 320 eurot 
Komisjoni liikmete ettepanek oli toetada koolivaheaja väljasõitu 300 euroga ja maleturniiri 
augindade soetamist 20 euroga. 
- Jõulukuuse toomine ja ehtimine, avamine - 250 eurot
Komisjoni liikmete ettepanek oli leida jõulukuuse toomiseks vajalikud vahendid omavahenditest.
MTÜ Boose Seltsile kokku tegevustoetuseks 1580 eurot.



- MTÜEakate Klubi Sügismeloodia taotleb toetust ürituste läbiviimiseks 1200 eurot.
Komisjoni esimees oli esitanud järelepärimise, et millised tegevused on MTÜ-le kõige 
prioriteetsemad ja milliste tegevuste läbiviimine ilma toetuse abita oleks keeruline või isegi 
võimatu?
Vastatud on, et kõik üritused on tähtsad, aga ilma toetuse abita jääksid ära seeniortantsupidu, 
memme-taadi peod ja folkloorifestival. Sõbrapäeva, eakatepäeva, infopäevade ja jõulude 
läbiviimiseks on vajalik esinejale tasu, transpordikulu katmine ja lilled.
Leili Väisa ettepanek oli, toetada MTÜ Eakate Klubi Sügismeloodia tegevust 400 euroga. 
KSK peaks oma ringidele sealhulgas MTÜ-le "Sügismeloodia" tagama rahvakultuuriüritustel 
osalemise transpordikulud.
Komisjoni liikmete ettepanek oli toetada MTÜ "Sügismeloodia" tegevust ja eraldada 550 eurot 
esinduskulude (transport) katmiseks.
 
- MTÜ Elovaimu Seltskund taotleb oma tegevuse läbiviimiseks toetust 750 eurot.
Tegevustoetust taotletakse juhandamise tasude katmiseks, materjalide ostmiseks, transpordikulude 
katmiseks.
Komisjoni liikmete ettepanek oli eraldada toetust 2 kuuks 150 euro  t  .

MTÜ-l esitada kahe ürituse aruanne nt 10. märtsiks 2014. a. Peale aruande esitamist arutab 
komisjon, kas toetab edaspidi MTÜ tegevust ja mis ulatuses.  

- MTÜ Tantsuselts Pärliine taotleb toetust järgmiste ürituste korraldamiseks:
Leili Väisa ütles, et kui vald transpordikulude katmist toetab, siis on taotletav summa 2100 eurot, 
kui Pärliine koolitantsu finaali ei pääse, jääb alles 500 eurot.
Komisjoni liikmete ettepanek oli toetada MTÜ Tantsuselts Pärliine tegevust 2100 euroga.

- Arutati EKB Antsla Koguduse taotlust, kus soovitakse tegevustoetust 10 000 eurot.
Komisjoni esimees palus taotluse esitajal välja valida prioriteedid, millele soovitakse toetust.
Taotluse esitaja loobus ainult kahest üritusest maksumusega 2000 eurot.
Toimus arutelu.
Komisjoni liikmete ettepanek oli toetada 1000 euro  ga laste- ja noorsootöö   korraldamis  t  .
Toetuste eraldamise kord ei võimalda teiste taotluste toetamist.

Kalev Joab ütles, et kõik MTÜ-d, kellel on tulemas üritus, võiksid 3 päeva enne ürituse toimumist 
saata valla ametlikule e-postile vastava informatsiooni. Sellisel juhul oleks üritusest võimalik osa 
võtta ka komisjoni liikmetel ja kõikidel valla kodanikel, keda üritus huvitab. 

12 600 eurost eraldati tegevustoetuseks 9414 eurot.
Planeeritav eelarve jääk 3186 eurot.

2. Muud küsimused

Komisjoni esimees informeeris, et järgmine komisjoni koosolek toimub 4. veebruar 2014. a, 
algusega 15.00.
Päevakorras huvitegevuse (noored ja täiskasvanud) kaardistamine.
Antsla Gümnaasiumi arengukava, kui gümnaasium saadab vastuse arenguspetsialisti poolt saadetud 
küsimustele.  Mänguväljaku arutelu.

Kaire Uiboleht Helle Savi
koosoleku juhataja protokollija


